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0penbare toiletten

Geachte leden van de gemeenteraad,

Met deze raadsmededeling wil ik u informeren over de stand van zaken openbare toiletten in Roosendaal.

Het college heeft besloten om een openbare toiletvoorziening te realiseren in het pand Markt 29.

Kennisnemen van
het besluit van het college om een openbare toiletvoorziening te realiseren in het pand Markt 29, waar de

huidige fietsenstalling is gevestigd.

Inleiding
ln oktober 2020 bent u via een raadsmededeling geïnformeerd over het plan van aanpak openbare

toiletten. Eén van de onderdelen uit dit plan van aanpak is het realiseren van een toiletunit. ln het

vervolgproces van die raadsmededeling, is aangegeven dat dit plan verder zal worden uitgewerkt door een

locatie te kiezen en een planning te maken voor wat betreft de realisatie. lnmiddels heeft het college

besloten om een openbare toiletvoorziening te realiseren in het pand Markt 29, de huidige fietsenstalling.

De verwachting is dat deze voorziening in juni beschikbaar komt voor de bezoekers aan onze binnenstad.

lnformatie/kern boodschap
ln oktober 2020 is een pakket aan maatregelen aan u toegezonden om de toiletvriendelijkheid van

Roosendaal te vergroten. Sindsdien zijn we voortvarend aan de slag gegaan met de uitvoering van de

verschillende onderdelen uit dit plan van aanpak. Het plan van aanpak bestond uit een aantal aspecten,

gericht op de uitbreiding van de voorzieningen EN het vergroten van de vindbaarheid van onze

voorzieningen. lnmiddels zijn de beschikbare toiletvoorzieningen en actuele informatie hierover terug te
vinden in de "Hoge nood" app.

Eind vorig jaar is de horeca benaderd om hun toiletten openbaar toegankelijk te maken. Ook de winkels

willen we hiervoor benaderen. De coronacrisis zorgt ervoor dat er nog geen concrete afspraken hierover

kunnen worden gemaakt, omdat we nog n¡et weten wanneer de winkels en de horeca weer open mogen.

ln het plan van aanpak werd gesproken over een zelfreinigende toiletunit, geschikt voor minder validen.

lnmiddels is gekozen voor een ingebouwde toiletvoorziening van twee to¡letten (tevens geschikt voor

minder validen) in een pand in de binnenstad, namelijk in de fietsenstalling Oude Markt. ln de

fietsenstalling van de Roselaar is dit ook al gedaan. Zo creëer je een aantal centrale serv¡cepunten met
(aangename) voorzieningen voor de bezoekers aan onze binnenstad.



Waarom zien we af van een zelfreinigende toiletvoorziening? Een zelfreinigende toiletvoorziening is een
relatief dure voorziening in aanschaf. Daarnaast is het pand van de fietsenstalling n¡et van de gemeente.

Met een ingebouwde toiletvoorziening in combinatie met deelname van de aanwezige horeca, kan ook een
groot resultaat worden bereikt. Uiteraard zullen we daarbij nadrukkelijk leüen op voldoende capaciteit
voor minder validen. Winkelcentrum de Roselaar werkt inmiddels ook aan de verbetering van de

toegankelijkheid voor minder validen. Daarnaast zal in het Huis van Roosendaal straks een dergelijke
voorziening aanwezig zijn.

Het gebruik van de toiletvoorziening in het pand Markt 29 zal in eerste instantie gratis zijn. De beheerders

van de fietsenstalling houden toezicht en zorgen er voor dat de toiletten er netjes uitzien. Een

schoonmaakbedrijf komt dagelijks de toiletten grondig reinigen. Hiervoor zijn middelen opgenomen in de

begroting.

Door de coronamaatregelen is het op dit moment minder druk in onze binnenstad. Zodra de winkels en

horeca weer open gaan en er weer meer evenementen plaats vinden, wordt het gebruik van de to¡letten
gemonitord. Afhankelijk van het gebruik, zal voor het jaar 2O22 en verder een voorstel worden gedaan met
betrekking tot het beheer en onderhoud voor de toiletvoorzieningen in beide fietsenstallingen. Waarbij
ook een betaalde oplossing kan worden overwogen.

Daarnaast wordt gekeken wat de gemeente kan doen voor minder validen toiletten bij evenementen. Door

de coronacrisis, hebben er het afgelopen jaar geen evenementen plaats gevonden. Het is een sector die het
daardoor zwaar heeft. Toch vinden we het belangrijk dat er rolstoeltoegankelijke toiletten komen bij
evenementen. Daarom wordt op dit moment een plan uitgewerkt voor mobiele minder validen toiletun¡ts
bij evenementen.

Consequenties
Binnenkort gaat een aannemer aan de slag om de toiletvoorziening te realiseren. Voor de uitvoering van

het plan van aanpak zijn bij de vaststelling van de Begroting 2O2l door uw raad middelen beschikbaar
gesteld. De toiletvoorzieningen en de schoonmaakkosten worden uit deze middelen betaald. Later dit jaar
volgt een structureel voorstel met betrekking tot schoonmaak vanaf 2022.

Daarnaast worden alle inspanningen op de andere onderdelen uit het plan van aanpak onverminderd
voortgezet. Deelname van horeca en winkels is als pilot voor 2 jaar opgenomen in de begroting en eindigt
op 31,-L2-2022. ln Q4 van 2022 wordt de pilot geëvalueerd en zal uw raad worden geïnformeerd over de

resultaten van deze pilot en de eventuele voortzett¡ng hiervan.

Van de voortgang met betrekk¡ng tot rolstoeltoegankelijke to¡letten bij evenementen, wordt uw raad op de

hoogte gehouden.

Commun¡cat¡e
De eigenaresse van het pand Markt 29 is op de hoogte gebracht en heeft haar toestemming gegeven

Vervolg
Uw raad wordt op verschillende momenten en wijzen geïnformeerd over de voortgang van de verschillende

onderdelen over de openbare to¡letten.

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnfo

Hoogachtend,
Burgemeester en wethouders van Roosendaal,
De secretaris, De bu
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